
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Justitsministeren

Dato: 16. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 182

Vil ministeren redegøre for, hvad ministeren agter at gøre for at sikre, at kræmmermarke-

der på store markedspladser har de bedste forudsætninger for at overholde reglerne og

ikke blive lukket af politiet, som det var tilfældet søndag den 14. juni, da Midt- og Vestjyl-

lands Politi lukkede Bork Havn Kræmmermarked, fordi der stod over 50 personer på den

40.000 kvadratmeter store markedsplads? Der henvises til artiklen ”Politiet lukker marked

i Bork Havn – der var for mange folk samlet” bragt i TV MIDTVEST den 14. juni 2020.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Jensen (V).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 22. juni 2020.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
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